
Protokół Nr 16/03
z posiedzenia Komisji budownictwa, gospodarki komunalnej i mieszkaniowej
oraz infrastruktury technicznej w dniu 27 maja 2003 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1700

Obecni według listy – zał. Nr 1
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Bogdan Żurawski.

Proponowany porządek posiedzenia:
1.  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2003.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty dodatkowej w miejskiej komunikacji
    autobusowej w Białogardzie.
3. zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonych do zbycia.
4. Sprawy różne.

Przegłosowano projekt porządku posiedzenia:
                                             Za – 4, przeciw – 1, wstrzymuje się – 0

Ad. 1
Projekt uchwały przedstawił Zastępca burmistrza Zbigniew Raczewski.

DYSKUSJA:
Lech Wojcinowicz – niepokojące jest to, że decydujemy się na obcinanie i tak małych środ-
ków z biblioteki, Zarządu Obiektów Sportowych no i oczywiście z MOPS-u.
Przecież opieka społeczna zawsze budzi dużo kontrowersji. Ciągle jest zbyt mało środków na
pomoc społeczna a tu jeszcze zmniejszenie o 55 tys. zł.
Burmistrz – MOPS – nie strąca na tym osoby korzystający z pomocy  opieki społecznej, po
prostu nie będzie tak jak planuje kierownik tej jednostki przeniesienia kuchni na parter.
Będą to środki z działalności bieżącej MOPS.
Biblioteka i ZOSiK będą musieli tez sobie poradzić.
Bogdan Żurawski – dobrze, że zwiększa się rezerwę ogólną na rzeczy nieprzewidziane, gdyż
na to środki muszą być zabezpieczone.
Paweł Barańczuk – dział przeciwdziałanie alkoholizmowi – są przesunięcia pomiędzy para-
grafami – jakie jednostki otrzymują z tego działu dotacje i na jakie cele.
Burmistrz – gro zadań wynika z ustawy o przeciwdziałaniu alkoholizmowi jak również z
umów zawartych z miastem na prowadzenie zadań związanych z profilaktyką. Jeżeli będzie
taka potrzeba to przedstawi Radzie umowy.
Paweł Barańczuk – z czego wynika niedoszacowanie remontu budynku urzędu.
Burmistrz – jest to wynikiem konieczności wykonania nieprzewidzianych prac, które wyszły
podczas remontu między innymi instalacja elektryczna.

Przegłosowano projekt uchwały:
                                                   Za – 4, przeciw – 0, wstrzymuje się – 2

Ad. 2
Projekt uchwały przedstawił Prezes Spółki ZKM Andrzej Witkowski.
Kwestia ustalania dodatkowych opłat z tytułu przejazdu bez biletu bądź ważnego dokumentu
potwierdzającego możliwość przejazdu ze zniżką lub bez biletu uregulowana była Rozporzą-
dzeniem Ministra Transportu z 12 stycznia 1995 r. Akt ten był podstawą do pobierania przez



ZKM dodatkowych opłat. Stan ten uległ zmianie w 1999 roku. Kompetencje co do ustalania
dodatkowych opłat zostały przeniesione na Radę Gminy.
W związku z tym, że powstała luka prawna zachodzi konieczność uregulowania tego stanu.
W związku z tym, że w miesiącu czerwcu br. pod obrady Rady zostanie złożony projekt
uchwały kompleksowo regulujący zarówno cenę biletów jak i katalog osób uprawnionych do
darmowych i ulgowych przejazdów w chwili obecnej proponuje się jedynie uzupełnienie
ujawnionej luki przenosząc wprost brzmienie obowiązujące do tego czasu.

Paweł Barańczuk – czy określony w § 3 w ust. 2 termin jest konieczny do zapisania w
uchwale.
Andrzej Witkowski tak, gdyż stanowi o tym rozporządzenie Ministra transportu.
Lech Wojcinowicz – ile w  ciągu miesiąca wpływa środków od firmy „Kanar” za mandaty.
Co do zapisu § 3 ust. 1 pkt 1 – czy można to zmienić i zastanowić się nad podziałem krotno-
ści tych kar.
Andrzej Witkowski – o ile wie to miesiącu kwietni stwierdzono 60 przypadków jazdy bez
biletu lub innego niezbędnego dokumentu. Jeżeli chodzi o wpływy z mandatów to do spółki
nie wpływają z tego tytułu żadne środki. Są to dochody firmy „Kanar” z którą spółka ma za-
wartą umowę na okres 3 miesięcy i to spółka z tytułu tej umowy płaci firmie 1.000,00 zł. mie-
sięcznie.
Lech Wojcinowicz jest to trochę dziwne, że dochodów z tego tytułu spółka nie ma a jeszcze
płaci dodatkowo ze swojego budżetu. Zaproponował następujący wniosek: § 3 ust. 1 pkt 1
rozbić na dwa odrębne punkty i tak:
        pkt 1. „50 – krotność tej ceny za przejazd bez odpowiedniego biletu”  zakończyć po wy-
razie „bagażu”
       pkt 2. „ 20 krotność tej ceny” do końca zdania.
Uzasadniając swój wniosek powiedział, że chodzi o to, żeby nie karać zbyt dużymi opłatami
dodatkowymi młodzież szkolnej, która niejednokrotnie z roztargnienia lub pośpiechu zapo-
mni dokumentu.

Przewodniczący poddał pod glosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Wojcinowicza:
                                            Za – 3, przeciw – 3, wstrzymuje się – 0
Wniosek nie przeszedł.

Następnie przegłosowano projekt uchwały:

                                           Za – 1, przeciw – 2, wstrzymuje się – 4
Opinia komisji negatywna.

Ad. 3 Zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia.

Przewodniczący komisji poinformował, że chodzi o pomieszczenie świetlicy na Ustroniu
Miejskim.

Przegłosowano:              za – 6 (jednogłośnie)

Po wyczerpaniu porządku przewodniczący zakończył posiedzenie komisji – godz. 1900.
Protokołowała : H. A.
                                                                                                 Przewodniczący Komisji
                                                                                                      Bogdan Żurawski


